
Częstochowa, dn. 21.08.2018r. 

Jacek Krawczyk 

Radny Miasta Częstochowy 

 

 

 

 

INTERPELACJA 

w sprawie podpisania umów z osobami, które dzierżawią miejsca garażowe 

w kompleksie garaży przy ul. Kasztnowej 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o rozpoczęcie procedury podpisywania 

umów z osobami, które dzierżawią miejsca garażowe w kompleksie garaży przy 

ul. Kasztanowej. 

Rada Miasta Częstochowy podjęła stosowną uchwałę, która umożliwia 

wydłużenie dotychczasowego okresu dzierżawy. 

Proszę o informację kiedy rozpocznie się powyższa procedura i na jakim 

jest etapie. 

Moja interpelacja podyktowana jest zapytaniami użytkowników, którym 

przedstawię przedmiotową odpowiedź. 

 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 


